
Inspreken Gemeenteraad  - Aanvraag SUBSIDIE VOEDSELBANK

Geachte voorzitter en raadsleden, 

Mijn naam is Gerda de Jong en als secretaris van de Stichting Voedselbank Sliedrecht maak ik, namens het 
bestuur, graag gebruik van de mogelijkheid om in te spreken om onze subsidie aanvraag aan u toe te 
lichten. 
Sinds 2007 is Stichting Voedselbank actief in Sliedrecht en in 2010 is de kledingbank er bij gekomen.  

Zoals bij u bekend is, voorziet de voedselbank al jaren in een duurzame maatschappelijk behoefte. Wij 
geven voedselpakketten uit aan huishoudens die te weinig geld hebben om in hun dagelijkse 
levensbehoefte te voorzien. Bij die gezinnen is sprake van armoede omdat ze zelf hun boodschappen niet 
kunnen betalen. 
De kledingbank voorziet in een andere behoefte en u raad het al dat is kleding en schoeisel. Iedereen van 
de voedselbank maar ook inwoners met een bijstandsuitkering mogen gratis winkelen bij Kledingbank 
KledingenZo. 

Waarom sta ik hier voor u:
De voedselbank heeft voor het eerst in haar bestaan bij U een subsidieaanvraag gedaan. 
Dit behoeft toelichting omdat wij tot nu toe altijd zelfvoorzienend zijn geweest. 

De huidige trend binnen voedselbanken Nederland is om via een winkel-concept de klanten wekelijks te 
laten winkelen. Klanten kunnen zelf kiezen welke producten ze deze week nodig hebben maken voor hun 
dagelijkse maaltijden.
Hiermee wordt eigen keuze gestimuleerd. Deze opzet willen wij ook graag toepassen.

Waar lopen we dan tegen aan? 
Voedselbank en kledingbank zitten in 1 gebouw. De ruimte die de voedselbank nu ter beschikking heeft is 
niet voldoende om het winkel-concept op te zetten. Als de kledingbank in een andere ruimte, losse unit,  
gerealiseerd kan worden, hebben we wel voldoende ruimte voor het winkel-concept van de voedselbank. 
U begrijpt dat dit geld kost. 

Wat kan ik u nog meer vertellen? Het aantal klanten die de voedselbank wekelijks van pakketten voorziet, 
het aantal kledingpassen die we uitgeven per seizoen? Dat heeft u in onze aanvraag kunnen lezen. 

Wat staat er niet in de aanvraag? Dat Sliedrecht zeer trokken is bij onze organisatie ! 
Vanuit het hele dorp worden wekelijks zakken vol met kleding bij ons aangeleverd. En dit is echt ook veel 
bruikbare kleding die onze vrijwilligers met plezier sorteren en netjes ophangen of opvouwen voor in de 
winkel van de Kledingbank KledingenZO. 

Stelt u zich voor:
U heeft kledingpassen. U komt op 1 van de 4 momenten in de kledingbank
gratis winkelen. In het rek met goede kinderkleding heeft u iets moois gevonden, waardoor uw kind er op 
dat ene feestje prachtig uit ziet. 

Of anders, stelt u zich voor:  
U heeft een pasje van de  voedselbank. Op donderdagmiddag komt u naar de Elzenhof en mag 
boodschappen doen, er staat alleen geen kassa. Vrijwilligers ontvangen en helpen u. De boodschappen 



kunt u kiezen en met minstens 1 grote volle shopper  gaat u naar huis. Hiervan kunt u ruim 3 dagen eten. 
Dat scheelt u veel geld en veel zorgen. 

Beste voorzitter en raadsleden,  u kunt zich vast voorstellen dat de Voedselbank haar klanten deze beleving
van boodschappen doen graag wil meegeven. 
In ons huidige gebouw is dat niet mogelijk. 

Voedselbank en Kledingbank zijn niet meer weg te denken uit ons dorp. 
Ja, wij vervullen een duurzame maatschappelijk behoefte. 

Het bestuur hoopt op een positief besluit.

12-09-2023         Gerda de Jong


